
Minnesanteckningar styrelsemöte 2023 04 19.


Närvarande: Carl Johan Dalsman, Erik Westergren, Victoria Skogh, Lena Fredman.


Vägen är i bra skick nu. 


Föreningens utgifter under året har varit lite drygt 9000 kr fördelat på grus/vägunderhåll, 
försäkring, bank, hemsida varav vägunderhållet är den största posten ca 5000 kr. Vi diskuterade 
en eventuell höjning av budgeten inför kommande år. 


Nästa möte onsdag 10/5.


Antecknat av 

Erik Westergren


